科研能力培养（3）教学大纲
Course Outline
	课程基本信息（Course Information）

	课程代码

（Course Code）
	MS119
	*学时

（Credit Hours）
	64
	*学分

（Credits）
	2

	*课程名称

（Course Title）
	（中文）科研能力培养（3）

	
	（英文）scientific research cultivation（3）

	*课程性质

（Course Type）
	必修课

	授课对象

（Target Audience）
	致远学院化学专业

	*授课语言

(Language of Instruction)
	英文（English）

	*开课院系

（School）
	致远学院 

	先修课程

（Prerequisite）
	科研能力培养（1）、科研能力培养（2）

	授课教师

（Instructor）
	孙淮（Huai Sun）
	课程网址

（Course Webpage）
	https://sun.sjtu.edu.cn/

	*课程简介（Description）
	科研能力培养是以致远荣誉计划学生从大二开始进入课题组参加本科生科研工作实践为内容，便于管理的“虚拟”课程。

	课程教学大纲（course syllabus）

	*学习目标(Learning Outcomes)
	1. 培养学生从实际科研工作中学习科研的基本方法和规律。
2. 提升学生对理论课程以及基本训练的实验课程的理解。
3. 为后续进入研究生院深入从事科研工作打下基础。
1. Training students to learn scientific research methods and laws from    

  the actual scientific research work.
2. Improving students' understanding to the theoretical courses and   

  basic training experimental courses

3. Strengthen basic scientific research training prepared for the further 
  research into the graduate school

	*教学内容、进度安排及要求
(Class Schedule

&Requirements)
	

	*考核方式
（Grading）
	学生在每学期结束前填写考核评估表交给导师，由导师给出考核成绩后交给课题负责人。考核成绩以导师评估为主要依据，参考学生自评。考核成绩以等第制计分。

Students should fill out the assessment form and submit it to the supervisor before the end of each semester. Then supervisors will give an assessment result to the project director. The examination results were mainly based on the supervisor’s evaluation meanwhile considering students self-evaluation. Examination results are scored by ranking system.

	*教材或参考资料
（Textbooks & Other Materials）
	无（None）

	其它
（More）
	

	备注
（Notes）
	


备注说明：
1．带*内容为必填项。
2．课程简介字数为300-500字；课程大纲以表述清楚教学安排为宜，字数不限。
